
Centrumvisie Hengelo gld. 

Geachte aanwezigen, 

Namens de Marktvereniging maken we gebruik van de mogelijkheid om in te spreken over het 
voorliggende plan m.b.t. de centrumvisie. De Marktvereniging bestaat ruim 125 jaar en 
vertegenwoordigd ongeveer 100 leden. Wij organiseren de weekmarkten in Hengelo en Zelhem 
en komen op voor de belangen van de standhouders.  

Allereerst wil ik aangeven het jammer te vinden dat de Marktvereniging niet betrokken is bij de 
ideeën omtrent de centrumvisie en ook niet bij “het rondje Hengelo” gehouden door Moventem 
in augustus/september 2024.  

Ons uitgangspunt is dat het beter is om met elkaar te praten dan over elkaar.  

We onderschrijven de visie dat de inrichting van het centrum geschikt moet zijn voor activiteiten 
zoals markten en evenementen (blz 4). Van oudsher is Hengelo een dorp van markten. Dat blijkt 
ook uit de documentaire die vorig jaar is gemaakt bij het 125 jarig jubileum van de 
Marktvereniging.  

In het rapport wordt genoemd dat één van de belangrijke en veel gehoorde ideeën om het 
centrum van Hengelo aantrekkelijker te maken is het “verplaatsen van de markt naar het 
Remigiusplein o.a. voor link met horeca”. In het rapport van onderzoeksbureau Moventem lezen 
we hierover niets. We vragen ons af waarop deze conclusie gebaseerd is.  

De link met horeca vinden we ook vanuit de MV een toegevoegde waarde hebben. De markt in 
Hengelo is gelegen naast en aansluitend op het terras van Trattoria Municipio. De koppeling met 
horeca is er dus al. In het rapport wordt de Trattoria echter aangeduid als een “publiek gebouw”, 
hetgeen niet in overeenstemming is met functie die het heeft.  

De Belangrijkste redenen waarom we het niet eens zijn met het voornemen de weekmarkt te 
verplaatsen naar het Remigiusplein zijn:  

1. De verbinding met de supermarkten is belangrijk. 
2. Het bestaansrecht voor standhouders. 
3. De markt moet een plek zijn waar het prettig vertoeven is.  
4. Markten hebben naast het productaanbod ook een sociale functie. 
5. Parkeersituatie bij verplaatsen. 

Ik zal deze punten nader toelichten.  

De markt in Hengelo is een echte food markt. Beperkt, qua aantal standhouders, maar wel met 
hele duidelijke aanvulling op het assortiment wat de winkels in Hengelo bieden. Een bezoek aan 
de supermarkten wordt vaak gecombineerd met een bezoek aan de weekmarkt.  

Mensen komen ook specifiek voor het aanbod van de producten naar de weekmarkt. Door de 
wisselwerking leveren de bezoekers van de weekmarkt een bijdrage aan de Hengelose 
middenstand. Partijen hebben elkaar nodig. Daarover onderhouden we in toenemende mate 
contact met de HOV.   

De ondernemers die op de weekmarkt staan, halen een belangrijk deel van hun omzet en dus 
hun inkomsten van de weekmarkt in Hengelo. Voor hun bestaansrecht is een goede locatie 
belangrijk.  



Het “prettig vertoeven” op de markt is inderdaad belangrijk. De markt heeft een sociale functie. 
Het terrein rondom de kerk is onaantrekkelijk door het ontbreken van de link met supermarkten.  
De locatie is winderig en guur. Standhouders willen daar niet staan hetgeen leidt tot het 
wegblijven van bezoekers en dus uiteindelijk tot het verdwijnen van de markt. 

Nu laten de bezoekers van de weekmarkt hun auto’s staan en lopen naar de weekmarkt. Als de 
markt verplaatst wordt zullen er andere parkeerplaatsen in de Kerkstraat of naaste omgeving 
beschikbaar moeten zijn om te voorkomen dat mensen de markt links laten liggen. 

De huidige situatie van het Raadhuisplein, inclusief de weekmarkt, is in het rapport van 
Moventem met de hoogste score van het cijfer 7 beoordeeld.  We zien als MV geen toegevoegde 
waarde noch redenen om de weekmarkt te verplaatsen naar het Remigiusplein.  

Graag hadden we vanaf aanvang meegedacht en input geleverd voor dit plan. Toezeggingen die 
hierover zijn gedaan zijn helaas niet nagekomen. We zijn van mening dat de huidige locatie een 
prima plek is voor de weekmarkt.  

Uiteraard zijn we te allen tijde bereid om samen met andere partijen in gesprek te gaan om te 
zien hoe we samen kunnen werken aan een aantrekkelijke dorpskern.  

Dank voor uw aandacht. 

Hannie Zweverink 

Voorzitter Marktvereniging  

 


